
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 24. maj 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Set i lyset af de problemer med bilister, der kører alt for stærkt i forbindelse
med vejarbejde, og som endnu engang blev dokumenteret af programmet
Station 2 på TV2 den 23. maj 2011, mener ministeren da, at den nuværende
afmærkning ved vejarbejder er effektiv nok?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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